
Ørumgaards hjemmeside: 

http://oerumgaard.wix.com/grundejerforening 

E-mail adresse til foreningens bestyrelse: 

oerumgaard@gmail.com 

 

Frederikssund kommune  

Giv et praj: 

https://www.frederikssund.dk/Service/kontakt/Tip-kommunen 

 

NB NB: Kontingentet betales via kontooverførsel SENEST den 17. maj 2018 

Arbejdernes Landsbank 

Reg XXXX konto XXXXXX. Husk at skrive husnummer (F.eks. KV 121) i tekstfeltet på 

overførslen. 

 
Bestyrelsen: 
Formand Steen Rosendal:  __________________________ 

Kasser Marlene Borregaard: __________________________ 

Sekretær Birgitte Drewsen: __________________________ 

Bo Lerche-Henriksen:  __________________________ 

Kim Bang Salling:  __________________________ 

 

Generalforsamling: 
Dirigent Kai Poulsen:  __________________________ 

Referent Birgitte Drewsen: _______________________ 

 

http://oerumgaard.wix.com/grundejerforening
mailto:oerumgaard@gmail.com
https://www.frederikssund.dk/Service/kontakt/Tip-kommunen


***Grundejerforeningen Ørumgaard*** 

 

Generalforsamling den 13. marts 2018 

 

 

1) Valg af dirigent:  

Kai Poulsen KV 199 blev foreslået og valgt. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var 

lovligt indkaldt og gik over til den udsendte dagsorden. 

2) Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år: Ved formand Steen 

Rosendal. KV 223. 

Som informeret på sidste års generalforsamling, bad vi gartneren om, at opsætte et hegn og 

plante nogle planter ved KV 129, så den passage bliver lukket. Dette er sket medio marts 2017. 

Gartneren har gentagne gange måtte rette op på hegnet, da det blev bøjet igen. Bestyrelsen er 

meget tilfreds med gartnerens arbejde, og samarbejdet har været upåklageligt. Vi har igen i år 

modtaget positive tilkendegivelser til gartnerens arbejde. 

Tilslutningen til årets fastelavnsfest var stor igen i år. I år blev der slået 3 børnetønder ned samt en 

voksentønde. Vejret var dejligt, om end lidt køligt og blæsende. Efter fastelavnstøndeslagningen 

var der uddeling af kattekonger og kattedronninger, fastelavnsboller, slik og juice. 

Vinteren har været venlig stemt mod grundejerforeningen med hensyn til snerydning i år. 

Bestyrelsen har afholdt 4 bestyrelsesmøder siden sidste generalforsamling samt 1 revisormøde. I 

forbindelse med det ene bestyrelsesmøde i forsommeren, har vi foretaget en markvandring i 

gennem vores grundejerforening, for at besigtige Kornvænget tilstand. 

Skulle der være flere huller i asfalten eller andre problemer ift. Belysning, skraldespande osv., så 

kan Frederikssund kommune kontaktes pr. telefon eller hjemmeside. Bestyrelsen opfordrer til at 

man benytter sig af ”Giv et praj” funktionen som kan findes på kommunens hjemmeside – 

www.frederikssund.dk 

Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

Kommentarer: Claus KV 235: Er asfaltering og fliser på cykelstierne vores ansvar eller kommunens? 

Steen: Det er kommunens. Bestyrelsen tager det op på næste bestyrelsesmøde. Torben KV 129: 

Stor ros til gartneren for reparationerne på beplantningen ved ”smuthullet” ved KV 129. Det er 

http://www.frederikssund.dk/


blevet flot repareret flere gange, og det har hjulpet på, at de unge mennesker nu ikke længere 

frekventerer stedet så meget. 

3) Fremlæggelse af det reviderede regnskab samt forslag til budget for det kommende år:  Ved 

Marlene KV 121. 

Begge dele er sendt ud sammen med dagsorden og indkaldelse. Begge blev godkendt. 

Kassereren bemærker, at der er nogle, der ikke betaler deres kontingent rettidigt. Disse får så en 

rykker med et rykkergebyr. Derpå betaler de kontingentet, men undlader at betale deres 

rykkergebyr.  

Hvad angår legepladsen, er den betalt i marts 2020. Forsikringen er en del af leasingen. Derefter 

skal grundejerforeningen selv både forsikre og vedligeholde.  

4) Indkomne forslag fra medlemmerne:  

Ingen indkomne forslag 

5) Vedtagelse af kontingent. Bestyrelsens oplæg er 1000 kroner pr. år. Dette vedtages 

enstemmigt. 

6) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer samt 2 suppleanter. Kim KV 179 modtager genvalg og 

genvælges. Birgitte KV 183 modtager genvalg og genvælges. Som suppleant vælges Jacob KV 217. 

En suppleant post er vakant. 

7) Valg af 2 revisorer samt 1 revisorsuppleant Per Seerup Knudsen KV 205 og Michael Kaas 

Mortensen KV 241 genvælges begge uden modkandidater. Suppleant bliver Robert Drewsen KV 

183. 

8) Eventuelt: Dirigenten gør opmærksom på, at der intet kan vedtages under dette punkt, og at 

man heller ikke kan pålægge bestyrelsen at arbejde med noget specielt herunder. Kai KV 199: Det 

er nogle meget grimme belægninger i stedet for fliser, vi har fået på stierne. Bestyrelsen vil 

kontakte kommunen desangående. Bestyrelsen var ikke underrettet om, at kommunen ville skifte 

belægningen. Torben KV 129: Kan vi spørge om, hvad planerne er med stikvejene? Det vil 

bestyrelsen gøre. Bestyrelsen vil også spørge ind til saltning af bakken. Kai KV 199:  Snerydning: 

Stien ved fodgængerovergangen på Roskildevej ryddes. Men børnene går imidlertid på vejen fra 

stoppestedet og ned mod skolen. Kommunen bør rydde den sti også. Jesper KV 133: Der står 

faktisk et skilt på stien, at den ikke vinter vedligeholdes. Vi vil bruge som argument, at der nu er 

dobbelt så mange børn på skolen. Karen KV 185: Der er mange børn på vejen, og de tager ikke 

hensyn.  Der køres også på knallert. Marlene KV 121: Vi ønsker et skilt med knallertkørsel forbudt. 

Jesper KV 133: Vil bestyrelsen tage en dialog med kommunen ang. hastighed på Kornvænget? Kim 

KV 197: De hastighedsmålinger, der er lavet, viser ingen overskridelser. Torben KV 129: Trafikken 



er jo stigende. Det er svært at komme ud på Roskildevej. Der diskuteres endvidere forslag til 

trafiksanering som forrige år. Bestyrelsen arbejder videre med sagen.  

Dirigenten takker for god ro og orden og hæver mødet. 

NB NB: Kontingentet betales via kontooverførsel SENEST den 17. maj 2018 

Arbejdernes Landsbank          

 Reg XXXX konto XXXXXXX. Husk at skrive husnummer (F.eks. KV 121) i tekstfeltet 

på overførslen.  

Hvis der ikke betales rettidigt, bliver der pålagt et gebyr for ekstra administration. 


